
 

Referat bestyrelsemøde d. 13-6-22 
Cimbria Parken. 

-1.  Referat fra sidst. 
       Godkendt. 

-2 . Formanden orienterer 
      Vær opmærksom på at huslejen stiger pr 01-07-2022

       Stigningen sker pga. almindelige prisstigninger.


- 2a. Beboer i stue etage ønsker hegn om terressen

         Vi godkender ønsket om udtrækshegn på 1,2 m højde.


         Vi tager emnet vedr. hegn på terresser op på kommende Afdelingsmøde.


-3.   Tagterrasser - opfølgning. 
        Indkomne forslag gennemgåes 

        Der er ønske om at gøre tagterrasserne mere “hyggelige”

        Vi tager det op efterhånden som der er økonomi til.

        Hver  opgang vælger  selv hvad de ønsker, og laver en arbejdgruppe der står                        

        for udførelsen .

       

        Bestyrelsens plan er at der afsættes et beløb til elektrisk døråbner på de tre 

        Tagterrasser , og såfremt det er muligt et beløb til forskønnelse af 

        Tagterrasserne  i budgettet for 2023-24




 

- 4. Terrasser ved 11 og 13.                                                                                                                                                                                                                                                                             
Resultatet af  høringen om beliggenhed for fælles terrasse blev der med et         
overvældende flertal besluttet at anlægge terrassen ved p-pladsen.Arbejdet 
bliver sat igang.  

    På afdelingsmødet i november 2021 blev der afsat ca 90.000 til dette projekt

    Som dermed blev godkendt.

    Dette omfatter både anlæg og indretning ( møbler mv. ) 

    Det er bestyrelsens opfattelse, at projektet kan rummes inden for dette beløb.

                                                                                                                                                                                              


- 5. Ladestander                                                                                               
Tilbudet er sendt til juridsk vurdering hos Domea DK.


-  6. Beplantning 
     Der er plantet enkelte planter ved den sorte mur bag nr. 13.

     Vi afventer om jorden er ok, før der plantes yderligere. 

-   7. Domea syd fusion 
        Fusion  med Kolding er udsat.


-  8. Molokker og belægning 
      Låg af molokker er rengjort efter oliespild

      Der er aftalt med ejendomsmesteren at fliser renses eller udskiftes 


-  9. Nyt affaldssystem  
      Ingen afklaring endnu.




 

-  10. Næste møde 01-08-2022 kl. 10 

-  11. Evt. 
    Der er sat indkørsel forbudt for lastbiler ved indkørsel til Cimbria Parken.


Bestyrelsen ønsker alle en god sommer. 

       



